

Regulamin składek członkowskich IGHP

Tekst jednolity (ostatnia zmiana z 03.12.2025 r.)

§ 1

Regulamin składek członkowskich IGHP (dalej „Regulamin”) określa zasady naliczania składek członkowskich:

1. podmiotów gospodarczych prowadzących działalność w zakresie usług hotelarskich (dalej „Przedsiębiorcy Hotelowi”),
2. podmiotów gospodarczych prowadzących działalność w zakresie usług gastronomicznych (dalej „Przedsiębiorcy Gastronomiczni”),
3. podmiotów gospodarczych prowadzących działalność na rzecz branży hotelarskiej i gastronomicznej (dalej „Dostawcy”),
4. szkół i uczelni kształcących w zawodach hotelarskich, gastronomicznych lub związanych z turystyką (dalej „Szkoly”),
5. organizacji pozarządowych działających na rzecz branży hotelarskiej, gastronomicznej lub turystyki (dalej „Organizacje Pozarządowe”).

§ 2

1. Składki członkowskie naliczane są na podstawie deklaracji członkowskiej oraz jej aktualizacji.
2. W deklaracji członkowskiej kandydat na członka Izby wskazuje informację o kategorii przedsiębiorcy (mikroprzedsiębiorca, mały, średni lub duży przedsiębiorca) i o średniorocznym zatrudnieniu, w rozumieniu ustawy Prawo przedsiębiorców.
3. W deklaracji członkowskiej, kandydat na członka Izby będący Przedsiębiorcą Hotelowym, wskazuje dodatkowo informację o liczbie posiadanych obiektów hotelarskich, z wyszczególnieniem liczby pokoi hotelowych, liczby łóżek hotelowych oraz liczby miejsc konsumpcyjnych w lokalach gastronomicznych w każdym z obiektów.
4. W deklaracji członkowskiej, kandydat na członka Izby będący Przedsiębiorcą Gastronomicznym, wskazuje dodatkowo informację o liczbie posiadanych lokali gastronomicznych, z wyszczególnieniem liczby miejsc konsumpcyjnych w każdym z lokali.
5. Wzór deklaracji członkowskiej określa Zarząd IGHP.

§ 3

1. Nowy członek Izby uiszcza jednorazową opłatę wpisową w terminie 7 dni od doręczenia noty księgowej.
2. Składki członkowskie naliczane są w wymiarze rocznym i opłacane są w terminie 7 dni od doręczenia noty księgowej.

3. W przypadku złożenia deklaracji członkowskiej w trzecim kwartale roku, należna składka za ten rok wynosi 50% składki rocznej. Opłata wpisowa jest należna w pełnej wysokości.
4. W przypadku złożenia deklaracji członkowskiej w ostatnim kwartale roku, należna składka za ten rok wynosi 25% składki rocznej. Opłata wpisowa jest należna w pełnej wysokości.
5. W szczególnie uzasadnionych przypadkach, na pisemny wniosek członka lub kandydata na członka Izby, Zarząd IGHP może podjąć uchwałę o zwolnieniu go z zapłaty części lub całości składki w danym roku lub o rozłożeniu płatności składki na raty. W takim przypadku Zarząd IGHP informuje o zwolnieniu Radę IGHP na najbliższym jej posiedzeniu.
6. W przypadku naliczenia niepełnej składki wskutek jej obniżenia lub zwolnienia, należna kwota zaokrąglana jest do pełnego złotego.
7. Składki członkowskie mogą być rozliczane na podstawie kompensaty wzajemnych zobowiązań pomiędzy członkiem Izby a Izbą, na podstawie uchwały Zarządu IGHP.
8. *Składki członkowskie mogą być indeksowane przez Zarząd o roczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych GUS, bez zmiany niniejszego Regulaminu. Indeksacja składki członkowskiej Przedsiębiorców Hotelowych i Gastronomicznych następuje w zaokrągleniu do pełnego złotego w górę, a pozostałych składek członkowskich w zaokrągleniu do pełnych dziesięciu złotych w górę.*

§ 4

1. Opłata wpisowa Przedsiębiorcy Hotelowego wynosi 300 zł.
2. *Roczna składka członkowska Przedsiębiorcy Hotelowego naliczana jest według stawki za 1 pokój hotelowy, która wynosi 22 zł.*
3. Przedsiębiorca Hotelowy opłaca składkę członkowską określoną iloczynem liczby zgłoszonych w deklaracji członkowskiej pokoi hotelowych i stawki za 1 pokój hotelowy.
4. Przedsiębiorca Hotelowy otrzymuje zaświadczenia i certyfikaty związane z członkostwem, wystawiane odrębnie dla każdego zgłoszonego obiektu hotelarskiego.
5. Związane z członkostwem zniżki, ulgi lub inne preferencyjne warunki opłat lub zakupu towarów lub usług, nie przysługują w odniesieniu do niezgłoszonych przez Przedsiębiorcę Hotelowego w deklaracji członkowskiej obiektów hotelarskich (i ich pracowników).
6. Aktualizacja przez Przedsiębiorcę Hotelowego deklaracji członkowskiej, w zakresie zgłaszanych obiektów hotelarskich lub liczby pokoi hotelowych, powoduje odpowiednio zwiększenie lub zmniejszenie składki członkowskiej. Zwiększenie składki członkowskiej następuje proporcjonalnie od początku następnego kwartału rozpoczynającego się po dacie zgłoszenia aktualizacji, a zmniejszenie w terminie określonym przez Zarząd IGHP, po rozpatrzeniu pisemnego, uzasadnionego wniosku członka Izby.

§ 5

1. Opłata wpisowa Przedsiębiorcy Gastronomicznego wynosi 200 zł.

2. Roczna składka członkowska Przedsiębiorcy Gastronomicznego naliczana jest według stawki za 1 miejsce konsumpcyjne, która wynosi 5 zł.
3. Przedsiębiorca Gastronomiczny opłaca składkę członkowską określoną iloczynem liczby zgłoszonych w deklaracji członkowskiej miejsc konsumpcyjnych i stawki za 1 miejsce konsumpcyjne.
4. Przedsiębiorca Gastronomiczny otrzymuje zaświadczenia i certyfikaty związane z członkostwem, wystawiane odrębnie dla każdego zgłoszonego lokalu gastronomicznego.
5. Związane z członkostwem zniżki, ulgi lub inne preferencyjne warunki opłat lub zakupu towarów lub usług, nie przysługują w odniesieniu do niezgłoszonych w deklaracji członkowskiej lokali gastronomicznych (i ich pracowników), posiadanych przez Przedsiębiorcę Gastronomicznego.
6. Aktualizacja przez Przedsiębiorcę Gastronomicznego deklaracji członkowskiej, w zakresie zgłaszanych lokali gastronomicznych lub liczby miejsc konsumpcyjnych, powoduje odpowiednio zwiększenie lub zmniejszenie składki członkowskiej. Zwiększenie składki członkowskiej następuje proporcjonalnie od początku następnego kwartału rozpoczynającego się po dacie zgłoszenia aktualizacji, a zmniejszenie w terminie określonym przez Zarząd IGHP, po rozpatrzeniu pisemnego, uzasadnionego wniosku członka Izby.

§ 6

1. *Opłata wpisowa Dostawcy wynosi 12.000 zł.*
2. *Opłata wpisowa Dostawcy, spełniającego kryteria mikroprzedsiębiorcy, wynosi 5.000 zł.*
3. *Roczna składka członkowska Dostawcy wynosi 4.800 zł.*
4. *Roczna składka członkowska Dostawcy, spełniającego kryteria mikroprzedsiębiorcy, wynosi 2.000 zł.*

§ 7

Od Szkół nie pobiera się opłat wpisowych ani składek członkowskich.

§ 8

1. Opłata wpisowa Organizacji Pozarządowej wynosi 100 zł.
2. Roczna składka członkowska Organizacji Pozarządowej wynosi 500 zł.
3. W przypadku prowadzenia przez Organizację Pozarządową szkoły, uczelni, działalności hotelarskiej lub gastronomicznej, opłata wpisowa i składka członkowska pobierana jest w najniższym wymiarze.

§ 9

Regulamin został przyjęty uchwałą Rady IGHP i obowiązuje od 01.01.2026 r.

